
  
 

Zápis z 20. veřejného zasedání zastupitelstva MČ Praha – Slivenec 
ze dne 13. 2. 2017 

 
 
Zasedání bylo zahájeno v 18:05 hod.  
 
Přítomni: RNDr. Jana Plamínková,  Ing. Simona Strauchová, Mgr. Jana Novotná,  Ing. Ondřej Mika, Martina 
Havlíková, Ing. Petr Andres, Milena Hollmannová, Mgr. Lenka Kudláková,  Mgr. Jana Novotná, p. Michal 
Láznička,  Ing. František Polák, 
Omluveni: Magdalena Pávová,  
 
Zasedání zahájila a řídila starostka RNDr. Jana Plamínková  
 
Program : 
 

1. Zahájení, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 
2. Zpráva starostky a předsedů komisí a výborů 
3. Věcná břemena 
4. Smlouvy 
5. Pozemky 
6. Granty 
7. Místní agenda 21 
8. Participativní rozpočet 
9. Plán činnosti Kontrolního a Finančního výboru 
10. Rozpočtové úpravy 
11. Různé  

  
Program byl schválen jednohlasně. 
K minulému zápisu nebyly žádné připomínky. 
 
 
K bodu 1) programu – volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu 

Do návrhové komise byly navrženy pí Hollmannová a pí Novotná: zvoleny jednohlasně 
Za ověřovatele zápisu byli navrženi p. Andres a p Láznička - zvoleni jednohlasně 
 

 

K bodu 2) programu – zpráva starostky 
 
Vážené zastupitelky, vážení zastupitelé, milí občané a občanky,  
 
dnes bude má informace poměrně stručná.  
 

V ulici U Náhonu zjistil během zimy mandatář Zavos, že zde máme vodovodní potrubí z polské 
litiny, a chce ho opět dodatečně vyměnit. To je jistě chvályhodné, nicméně měli s tím přijít tak před 
rokem. Takto mám obavu, že se výstavba zase zpozdí. Faktem je, že v poslední době u nás došlo 
k několika haváriím potrubí, které nutnost jeho výměny značně posilují, a to i u ulic Ke Smíchovu a 
K Lochkovu, jejichž výstavba se připravuje.  

Úspěšně postupuje výstavba tělocvičny, která bez problémů prošla testem těsnosti. V současné 
době se tam aplikuje stříkaná izolace a připravuje se vše pro instalaci sanitárních zařízení.  

Vzhledem k tomu, že ve Fóru zdravého města byly nejpoptávanější akcí chodníky, tak zde uvádím 
přehled chodníků, o jejichž vznik se dlouhodobě snažíme. Některé jsou již vyprojektované, někde se 
 letos chystá realizace. Nejdále je zatím chodník – rampa k podchodu Smaragdová. Je hotová 
dokumentace pro stavební povolení a TSK hodlá akci realizovat již letos  na jaře. U navazujícího 
chodníku od podchodu Smaragdová k pumpě OMW  připravuje TSK projektovou dokumentaci. Výrazně 
pokročila také příprava chodníku podél východní části ulice Ke Smíchovu (od  konce Řepkového pole na 
ulici K Barrandovu), kde je hotový projekt a vyřizuje se stavební povolení. Odbor technické vybavenosti 
by měl stavbu realizovat v létě letošního roku. U chodníku ze Slivence do Lochkova panuje trochu 
neshoda mezi námi a odborem rozvoje a financování dopravy.  Ti prosazují akci jako cyklostezku ulicí 
K Váze, dále ulicí Na Čisté a přes pole do lochkovské ulice K Celinám. My proti této akci nic nemáme, 



ale zdůrazňujeme, že prioritou je pro nás normální chodník vedoucí podél ulice K Lochkovu. U chodníku 
od ulice Ke Smíchovu mezi  Domovem seniorů a školou k budoucí zastávce tramvaje  připravuje odbor 
technické vybavenosti projektovou dokumentaci, takže až bude hotová tramvaj, povede k ní zároveň i 
chodník. Problém je s chodníkem v západní části ulice Ke Smíchovu – od řadových domů ke křižovatce 
na Řeporyje, který se nám zatím nepodařilo nikde „udat“. Chodník mezi ulicí Od Rozcestí a Za Fořtem  
vázne na majetkových vztazích, stejně jako chodník mezi ulicemi U Svahu a Ke Smíchovu. 

Bohužel, majetkové problémy zdržují i plánovanou rekonstrukci bývalé skládky Velká Chuchle. 
Město na ni má přislíbené docela velké dotace z Operačního programu Životní prostředí, nicméně 
s výjimkou firmy Explosive Holding nebyl nikdo z majitelů ochoten prodat pozemky pod skládkou za 
odhadní cenu 247 Kč. Na chuchelské straně chtěli majitelé 1000 Kč, na slivenecké dokonce 2000 Kč, což 
je zcela nemožné zaplatit. Skládka se tedy bude muset rekultivovat jen v omezeném rozsahu na 
pozemcích města a státu, což je velká škoda a bohužel i velká promarněná šance. 

V poslední době začala opět hrozit změna územního plánu v Lochkově kvůli údajné elektrárně pro 
blackout. Na výboru územního rozvoje HMP jsem přetlumočila stanovisko Komise pro zajištění 
energetické bezpečnosti Prahy, jejímž jsem členem, že se starosti o zajištění energetické bezpečnosti 
Prahy ujímá stát, který žádné elektrárny pro blackout nehodlá ani stavět, ani provozovat, nicméně výbor 
své rozhodnutí pouze odložil do dubna. Tlak se strany PRE Distribuce na změnu územního plánu je až 
nepochopitelně silný. Stejně nepochopitelné je, proč prosazují změnu územního plánu nejen pro jejich 
vlastní pozemky, ale i pro sousední pozemky soukromé firmy Arroniel, která tam chce mít VS, tedy 
výrobu a služby toho nejtěžšího kalibru. To vše v přírodním parku Radotínsko-  chuchelský háj… 

Zítra jsou na programu Rady HMP dvě věci, které jsou pro nás dosti významné. Tou první je 
požadavek na dotaci 16 mil. Kč na výkup pozemku bývalého ovčína pro víceúčelový obecní objekt, tou 
druhou schválení dotace na projekt Komunitní centrum Na půdě, kde jsme získali přes  84 bodů a 
hodnotící komise navrhuje, aby byl náš projekt schválen. Bude ale záležet na Radě a posléze na 
Zastupitelstvu HMP.  

Jak již víte, od března končí Kavárna Selanka. Velmi nás to mrzí, protože si myslím, že současní 
nájemci jsou nejlepší, které jsme tam v posledních letech měli, ale bohužel se ukazuje, že kavárna se 
v těchto prostorách neuživí. Musíme se tedy pobavit o tom, co s tímto prostorem bude dál.  
 
Děkuji za pozornost.  
 
Jana Plamínková 
 
V 18:10 dorazil ing. František Polák 
 
Michal Láznička – kontrolní výbor – v loňském roce výbor provedl kontrolu plnění přijatých usnesení 
zastupitelstva MČ a seznámil přítomné s výsledkem 
 
Mgr. Kudláková - kulturní komise – pozvala na nedělní masopust a připomněla možnost zapůjčení obecních 
kostýmů v kavárně Selanka 
 

Martina Havlíková - sociální komise – se sešla a věnovala se pravidelné činnosti 
 
Milena Hollmannová – finanční výbor –  v loňském roce výbor kontroloval základní školu a výsledky kontrol 
městské části a základní školy 
 

 

K bodu  3) programu – věcná břemena 

 

-zastupitelstvo schválilo uzavření smlouvy o věcném břemeni užívání pozemků parc.č. 1731/1, parc. č.1952 a 
parc.č. 1669 v k. ú. Slivenec se společností T-Mobile Czech Republic a.s. za cenu 3 975,- Kč + DPH. 

Usnesení č. 253/20/2017 –přijato jednohlasně  

 

-zastupitelstvo schválilo uzavření smlouvy o věcném břemeni užívání pozemku parc.č. 1953 v k. ú. Slivenec 
se společností PREdistribuce a.s. za cenu 20 000,- Kč + DPH. 

Usnesení č. 254/20/2017 –přijato jednohlasně  

 



-zastupitelstvo schválilo uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o věcném břemeni užívání pozemků parc.č. 
1655/1, parc. č.1654 a parc.č. 1102/1 v k. ú. Slivenec se společností T-Mobile Czech Republic a.s.. 

Usnesení č. 255/20/2017 –přijato jednohlasně  

 

 

K bodu 4) programu – smlouvy 

 

-zastupitelstvo schválilo uzavření dodatku č. 1 ke smlouvě na údržbu zeleně se společností Bonsoft s.r.o. 
Usnesení č. 256/20/2017 –přijato jednohlasně  

 

 

K bodu 5) programu – pozemky 

 
-zastupitelstvo schválilo prodej pozemku parc.č. 356/3 v k.ú. Slivenec o velikosti 4m2 za cenu 5.540,-Kč/m2  panu 
Tigranu Nersesjanovi 
Usnesení č. 257/20/2017 –přijato jednohlasně  

 
-zastupitelstvo schválilo záměr koupě pozemků parc.č. 470/1 a 471 v k.ú. Slivenec o celkové velikosti 3555m2 za 
cenu 4.720,-Kč/m2  dle cenové mapy od Rytířského řádu Křižovníků s červenou hvězdou. 
Usnesení č. 258/20/2017 –přijato jednohlasně  

 

K bodu 6) programu – granty 

 
-zastupitelstvo MČ revokuje usnesení č.235/18/2016 ze dne 28.11.2016, kterým zvyšuje celkovou výši 
poskytnutých finančních prostředků na 250 tis. Kč. 
Usnesení č. 259/20/2017 –přijato jednohlasně 
 
-zastupitelstvo MČ diskutovalo o přidělení  grantů v 1.kole v celkové výši 250 tis. Kč dle tabulky připravené 
grantovou komisí. Pí starostka podala protinávrh, kde Kosí hnízdo dostane přiděleno 0,-Kč a AFK Slivenec 
107.000,-Kč, ostatní položky budou stejné 

Usnesení č. 260/20/2017 – pro 4, proti  6, zdrželo se  0 – usnesení nebylo přijato 

-zastupitelstvo MČ poté hlasovalo o původním návrhu 

Usnesení č. 260/20/2017 – pro 7, proti  1, zdrželo se  2 – usnesení bylo přijato 
 
K bodu 7) programu – místní agenda 21 

 

-zastupitelstvo MČ schvaluje dokument „Výroční zpráva projektu Zdravá městská část Praha-Slivenec a místní 
Agendy 21 za rok 2016“ jako komplexní přehled činností v rámci  MA21 městské části. 
Usnesení č. 261/20/2017 –přijato jednohlasně 
 

-zastupitelstvo MČ schvaluje dokument „Roční plán zlepšování komise PZM a místní Agendy 21 v roce 2017“ 
jako plán činností v rámci  MA21 městské části. 
Usnesení č. 262/20/2017 –přijato jednohlasně 

 

K bodu 8) programu – participativní rozpočet 

 

-zastupitelstvo MČ schvaluje projekt Participativní rozpočet Městské části Praha-Slivenec 
Usnesení č. 263/20/2017 –pro 9, proti 0, zdrželo se 1 - usnesení bylo přijato 

 

K bodu 9) programu – plán činnosti kontrolního a finančního výboru 

 

-zastupitelstvo MČ schvaluje plán činnosti finančního výboru zastupitelstva MČ Praha – Slivenec na rok 2017 

Usnesení č. 264/20/2017 –přijato jednohlasně 

 

K bodu 10) programu – rozpočtové úpravy 

 

-zastupitelstvo MČ schvaluje rozpočtové úpravy č. 1 
Usnesení č. 265/20/2017 –přijato jednohlasně 

 

K bodu 11) programu – různé 

 

-zastupitelstvo MČ schvaluje řádnou účetní závěrku příspěvkové organizace ZŠ a MŠ Praha – Slivenec, Ke 



Smíchovu 16 za rok 2016 a rozdělení hospodářského výsledku, včetně jejích příloh 
Usnesení č. 266/20/2017 –přijato jednohlasně 

 

 
V 18:55  hod. starostka Plamínková ukončila zasedání. 
 

 

 

 

Zapsala:   ing. Šárka Musilová   …………………………… 

 

 

Ověřovatelé zápisu:    Ing. Petr Andres                          ……………………………                                        

          

 

      Michal Láznička                          ….…………………………… 

 

 

 

Starostka MČ Praha – Slivenec:  RNDr. Jana Plamínková    ……………………………….. 


